



ASSET LIST

LOT 158: 5G CALL AVAILABILITY STATUS MONITORING SYSTEM PATENTS FOR SALE

158号专利包：5G通话在线状态监测系统专利待拍

Ocean Tomo Bid-Ask™ Market patent auction lot 158 offers three U.S. utility/design patents disclosing a technology which can be directly used in the 5G digital communications and digital device-calling market. The patented system allows a user to publicly share their "call availability" status on their mobile phones and other digital devices such as smart watch, tablet, etc., and at the same time having the choice to share private status with individuals or specific groups. The Inventor is a professional businessman, technologist and entrepreneur, Mr. Martin Rebstock, who designed and developed a beta testing version mobile app for both, Android and iOS mobile phone users, to run the feasibility tests. The app launched and run for about one and half year, reaching tens of thousands of mobile phone users in over 170 countries worldwide. The invention is applicable immediately with a new operating system update.

Ocean Tomo Bid-Ask™市场158号待售专利包提供3项美国实用新型专利/设计，披露了一项可直接用于5G数字通信和数字设备呼叫市场的技术。该专利系统允许用户在手机或其他数字设备（如智能手表、平板电脑等）上公开分享他们的“在线”状态，同时可以选择与个人或特定群体私密分享真实状态。发明人Martin Rebstock先生是一位成功的商人、技术专家和企业家。他在Android和iOS手机端分别设计和开发了测试版的移动应用程序，进行可行性测试。该应用程序推出并运行了大约一年半，覆盖了全球170多个国家/地区的数万名手机用户。本发明可即时适用于新的操作系统。

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.

竞拍该专利包或详询更多信息，欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO.	PUBLICATION NO.	PATENT TITLE	PRIMARY IP CLASS	PRIORITY DATE	FILE DATE	ISSUE/PUBLICATION DATE	NO. OF FORWARD CITATIONS
序号	公开号	专利名称	IPC主分类号	优先权日	申请日	公开日	前引数量
1	US8849264	Computer program, method, and system for sharing information about a time availability of a telephone user 用于共享关于电话用户的可用时间的信息的计算机程序、方法和系统	H04W 4/00	5/4/12	11/2/12	9/30/14	1
2	USD715820	Display screen with graphical user interface 带有图形用户界面的显示屏	Z00000000000	5/4/12	11/2/12	10/21/14	150
3	USD715833	Display screen with graphical user interface 带有图形用户界面的显示屏	Z00000000000	5/4/12	11/2/12	10/21/14	70